
Verslag van de vergadering van de commissie Sociale en Algemene Zaken, gehouden op 29 
februari 2024 in de raadszaal van het gemeentehuis. 
 
Aanwezig: 
Voorzitter:    L. Peeters 
Griffier (plv.)    J. van den Berg 
Namens PNL:    T. Brouwers en W. van Dijk 
Namens de Werkgroep:    N. Otten en H. van den Heuvel 
Namens ABL:    A.M. de Groot en M. Sanders 
Namens CDA:    G. van Rixtel en J. Meulensteen 
Namens Ouderen Appèl-HvL:    F. van Zeeland en A. de Hoon 
Namens PvdA:    L. Engels en R. Coolen 
Namens het college:    Y. de Boer, J. Briels en M. Slaets 
Namens de organisatie:    E. Toonen 
 
1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering. Er hebben zich geen insprekers gemeld. 
 
2. Vaststelling van de agenda. 

De agenda wordt vastgesteld. 
 
3. Vaststelling van de besluitenlijst van de vergadering Sociale & Algemene Zaken 

van 18 januari 2024. 
Mevrouw Meulensteen vraagt wanneer de gevraagde informatie komt omtrent Right to 
Challenge. 
Wethouder Slaets zegt dat ze hierover heeft gesproken in de raad. Het college staat hier 
positief tegenover, maar het vraagt nog de nodige voorbereiding. Er komt nog t.z.t. een 
voorstel waarbij de raad gevraagd wordt de kaders vast te stellen. 

 
4. Ingekomen stukken en mededelingen. 

- RIB Jaarplan veiligheid 2024 
De heer de Hoon is van mening dat de huidige preventie te gering is. In het plan lijkt het nu 
net of het de bedoeling is om meer preventie achteraf te gaan doen. 
Wethouder Briels stelt zich de vraag wanneer preventie genoeg is. Er wordt al veel ingezet 
op preventie, maar we moeten ook kijken wat haalbaar is.  
- RIB vernieuwde achtervangovereenkomst Waarborgfonds Sociale woningbouw 
De heer van Zeeland vraagt of de ondertekende overeenkomst kan worden toegezonden. 
Wethouder Slaets zegt dit toe. 
Wethouder Briels deelt mede een evaluatiegesprek te hebben gehad met de 
carnavalsverenigingen. Er zijn weinig meldingen geweest van overlast. Wel zijn er klachten 
ontvangen over het geluidsniveau van enkele wagens. We gaan kijken hoe we dit volgend 
jaar kunnen voorkomen. 
De heer van Dijk stelt voor de wagens die te veel herrie in beslag te nemen. 



 

De burgemeester vult aan dat dit onderwerp ook de aandacht heeft van het college. 
Verbeteringen zijn altijd mogelijk. Er zal een compleet overdrachtsdossier komen zodat de 
nieuwe burgemeester de carnaval volgend jaar in goede banen kan leiden. 
Wethouder Briels zegt dat over de herinrichting van de milieustraat binnenkort een 
raadsinformatiebrief komt. De voorbereidingen voor de herinrichting zijn deze week weer 
opgepakt. Hierin is vertraging gekomen vanwege een gebrek aan ambtelijke capaciteit. 
Bedoeling is dat dit jaar wordt gestart met de werkzaamheden. 
Wethouder Slaets geeft aan dat er van de Stichting Dorpshuizen een hulpvraag is gekomen. 
De stichting loopt nu tegen de effecten van de coronatijd aan. Het college komt hier nog op 
terug. 

 
5. Voorstel tot wijziging van de gemeenschappelijke regeling Belastingsamenwerking 

Oost-Brabant (BSOB) 
De heer van Rixtel vraagt waarom de voorgestelde aanpassing van 5% op grond van artikel 
5 lid 4 niet wordt meegenomen in de kadernota. 
Mevrouw Engels vraagt of andere gemeenten achter het voorgestelde percentage staan. 
De heer Sanders vraagt hoe andere gemeenten hiermee omgaan 
De heer van Zeeland vraagt naar de gevolgen van de aanpassing van 10% naar 5 % en 
kunnen andere gemeenten daarmee instemmen? 
Wethouder Briels stelt dat wettelijk gezien de raad moet instemmen met de GR. Vandaar 
niet via de kadernota. Als er een meerderheid is van gemeenten die zich achter ons voorstel 
scharen, dan zal het DB daar rekening mee houden. Nu wordt een voorstel neergelegd waar 
alle gemeenteraden iets van mogen vinden. Daarna zal het AB met inachtneming van alle 
zienswijzen een nieuw voorstel voorleggen. 

 
De commissie adviseert de raad dit agendapunt als hamerstuk te behandelen. 

 
6. Voorstel tot wijziging van de gemeenschappelijke regeling GGD. 

De commissie adviseert de raad dit agendapunt als hamerstuk te behandelen. 
 
7. Voorstel tot voorlopige besluitvorming over wijziging gemeenschappelijke regeling 

Peelgemeenten. 
De commissie adviseert de raad dit agendapunt als hamerstuk te behandelen. 

 
8. Voorstel tot wijziging van de gemeenschappelijke regeling Veiligheidsregio 

Zuidoost Brabant. 
De commissie adviseert de raad dit agendapunt als hamerstuk te behandelen. 

 
9. Stand van zaken intergemeentelijke / regionale samenwerking. 

Wethouder Briels deelt mede dat er nog een voorstel aankomt betreffende de GR Blink. Deze 
wordt waarschijnlijk na de zomer pas vastgesteld. 

 
10. Rondvraag. 



 

De heer van Dijk wijst op de raadstafel mobiliteit die afgelopen wek heeft plaatsgevonden. 
Er moet snel worden gehandeld omdat medio juni als een zienswijze moet worden 
ingediend. Waarschijnlijk zal de bijdrage van de gemeente ook hoger worden. 

 
11. Sluiting. 

De voorzitter sluit de vergadering. 
 
Aldus vastgesteld in de vergadering van 11 april 2024. 
 
De griffier,  de voorzitter, 
 
 
 
M.L.M. van Heijnsbergen  J.P.H. Gruijters 


